
Protokół Nr XIII/15
z XIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 29 października 2015 r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  13:25  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,  Sekretarz  Miasta
i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak, Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska-
Macho  oraz  pracownicy  urzędu  i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do
niniejszego protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XIII  sesji  Rady  Miejskiej   w
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15
członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa na  2015  rok  uchwalonego  uchwałą  Rady  Miejskiej
Ścinawie Nr V/18/15 z dnia 30 stycznia 2015 roku,
2)  zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  nr  X/55/15  z  dnia  29  czerwca  2015r.  dotyczącej
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej, 
3) rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza Ścinawy,
4) zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ścinawy. 
5. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XII z dnia 30 września 2015 r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska-Macho zgłosiła wniosek o wprowadzenie
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania
podatku rolnego.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  współpracy  z  Powiatem  Lubińskim  przy  realizacji  zadania
inwestycyjnego  „Przebudowa  dróg  powiatowych  w  miejscowościach  Parszowice  i  Zaborów”
realizowanego w ramach Programu Rozwoju Gminnej  i  Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata
2016-2019. 



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się”-0)  przyjęła  wniosek  formalny
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie  obniżenia ceny skupu
żyta  jako  podstawy  do  naliczania  podatku  rolnego  oraz  projektu  uchwały  w  sprawie
współpracy z Powiatem Lubińskim przy realizacji  zadania inwestycyjnego „Przebudowa
dróg powiatowych w miejscowościach Parszowice i  Zaborów” realizowanego w ramach
Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa na  2015  rok  uchwalonego  uchwałą  Rady  Miejskiej
Ścinawie Nr V/18/15 z dnia 30 stycznia 2015 roku,
2)  zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  nr  X/55/15  z  dnia  29  czerwca  2015r.  dotyczącej
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej, 
3) rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza Ścinawy,
4) zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ścinawy,
5)  współpracy  z  Powiatem  Lubińskim  przy  realizacji  zadania  inwestycyjnego  „Przebudowa  dróg
powiatowych w miejscowościach Parszowice i Zaborów” realizowanego w ramach Programu Rozwoju
Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019,
6) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.
5. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XII z dnia 30 września 2015 r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2015 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
Ścinawie Nr V/18/15 z dnia 30 stycznia 2015 roku. 

Skarbnik Miasta i  Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska-Macho omówiła projekt uchwały wraz
z autopoprawką. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2015 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
Ścinawie Nr V/18/15 z dnia 30 stycznia 2015 roku wraz z autopoprawką. 

Ad.4.2.  zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Ścinawie nr X/55/15 z dnia 29 czerwca 2015r. dotyczącej
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej. 

Kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami Pani Wiesława Kalinowska omówiła projekt uchwały. 



Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmiany
Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  nr  X/55/15 z  dnia  29  czerwca  2015r.  dotyczącej
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej. 

Ad.4.3.   rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza Ścinawy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Podbucka omówiła projekt uchwały oraz wniosła ustną
autopoprawkę do projektu uchwały.  

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  ustną  autopoprawkę  do
projektu uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza Ścinawy wraz
z ustną autopoprawką. 

Ad.4.4.    zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ścinawy. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Szopa omówił projekt uchwały. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Irena Chrystyna zgłosiła wniosek formalny o  zmianę w § 1 składników
wynagrodzenia. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -6) przyjęła wniosek formalny o zmianę
projektu uchwały. 

Godz. 14.20 Pani Monika Żogalska zgłosiła wniosek formalny o 10 minut przerwy. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) przyjęła wniosek formalny o 10 minut
przerwy. 

Godz. 14.30 wznowiono obrady sesji. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-4)  podjęła zmieniająca  uchwalę
w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ścinawy. 

Ad.4.5.  współpracy z Powiatem Lubińskim przy realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa dróg
powiatowych w miejscowościach Parszowice i Zaborów” realizowanego w ramach Programu Rozwoju



Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska-Macho omówiła projekt uchwały.

Godz. 14.35 Pani  Monika Żogalska zgłosiła wniosek o 10 minut przerwy na zebranie się komisji. 

Godz. 14.50 wznowiono obrady sesji. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
współpracy z Powiatem Lubińskim przy realizacji  zadania inwestycyjnego „Przebudowa
dróg powiatowych w miejscowościach Parszowice i  Zaborów” realizowanego w ramach
Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

Ad.4.6.  obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego. 

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska-Macho omówiła projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony Środowiska  i  Przyrody  negatywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały. 

Godz. 15.00 Pani  Monika Żogalska zgłosiła wniosek o przerwę na zebranie się komisji Komisja Budżetu,
Finansów i Strategii Gospodarczej. 

Godz. 15.05 wznowiono obrady sesji. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Irena Chrystyna zgłosiła wniosek formalny o  zmianę stawki w projekcie
uchwały. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(6  głosami  „za”  ,„przeciw”-6,  „wstrzymało  się”  -3)  nie  przyjęła  wniosku  formalnego
o zmianę projektu uchwały. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(8 głosami „za”, „przeciw”-4, „wstrzymało się”-3) podjęła uchwałę w sprawie obniżenia
ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.

Ad.5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie: 
5.1 Nr XII z dnia 30 września 2015 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  protokół  Nr  XII  z  dnia
30 września 2015 r. 



Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

W. Jagiełło: 
1) Wniosek o interwencję w sprawie dróżki w tzw. „parku cmentarnym”. Podczas opadów deszczu powstają
kałuże i nie można nią przejść.
2) Wniosek o dodatkowe oświetlenie ul. Rybnej.
3) Prośba o interwencję w sprawie budynku Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Rynku.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
W  sprawie  budynku  po  Spółdzielni  mamy  plany  aby  cofnąć  użytkowanie  wieczyste  i  przeznaczyć  na
użyteczność  publiczną,mieszkania  socjalne  dla  rodzin  niepatologicznych  lub  stowarzyszenia.  Oczywiście
działania  te  wymagać  będą  zaprojektowania  i  pozyskania  finansów na  konkretne  działania  mamy już
wstępną zgodę. Budynek ten wymaga około 3 milionów nakładu. Na mieszkania socjalne można uzyskać
40% dofinansowania.  Można również wyburzyć budynek i  postawić nowy co zmniejszyłoby koszty lecz
konserwator zabytków na pewno nie wyrazi zgody. Dla pracowników Spółdzielni zapewnimy inny lokal. 

Cz. Jastrzębski: Czy wiadomo już coś w sprawie niedrożnych studzienek w Lasowicach znajdujących się na
drodze wojewódzkiej. 

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
DSDiK podejmuje systematyczne działania i po kolei będą realizowane i usuwane wszystkie usterki.

I. Chrystyna: Prośba o wyjaśnienie postępowania dotyczącego wycięcia drzewa na ternie po byłym PGR. 

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak: 
Proszę czekać na postępowanie administracyjne.

Ad.7 Wolne wnioski. 
M. Barylak:
1) Wniosek o przywrócenie w soboty publicznej komunikacji.
2)  Wniosek  o  usunięcie  usterek  pogwarancyjnych  przez  firmę,  która  wykonywała  remont  remizy  czy
świetlicy. 
3) Wniosek o zatrudnienie w świetlicy wiejskiej instruktora na ¼ etatu albo w innej formie wymiaru lub
ewentualnie przeniesienie etatu bibliotekarza lub opiekuna świetlicy terapeutycznej celem funkcjonowania
świetlicy. 

A.  Wilgosz:  Wniosek  o  naprawę  chodnika  na  ul.  Jana  Pawła  II  przy  poczcie  jest  studzienka
telekomunikacyjna wokół, której pozapadana jest kostka.

M. Żogalska: Wniosek o wyjaśnienie podstawy postawienia blaszanych garaży w strefie głównego rynku?
Dlaczego jedni mogą postawić blaszany garaż a inni nie? 

Ad.8. Zapytania sołtysów.

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 



Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Ścinawie poprosił  radnych o uczestniczenie w uroczystościach na
które zostają zapraszani. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 15:15
zamknął  obrady XIII  sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie  w VII  kadencji  2014-2018.  Na tym protokół
zakończono.  

Protokołowała: Justyna Moryń                                                       Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Marek Szopa             

          


